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Abstract (en)
[origin: CN110939317A] A control handle (2) for fixing to a window comprises a movable handle (38), a locking mechanism (60) (for locking and
unlocking the control handle (2)) and a locking control system (56) (for controlling the locking mechanism (60)) connected to the locking mechanism
(60). The control handle (2) comprises an insert (26) connected to the locking control system. When operating the inserts (26, 70) ona management
unit (96), the locking control system (56) is used to control the opening of the control handle (2), and in the event that opening is granted, the locking
control system (56) is used tocontrol the opening of the locking mechanism (60).

Abstract (de)
Eine Betätigungshandhabe (2) zur Befestigung an einem Fenster weist ein bewegbares Griffteil (38), eine Verriegelungsmechanik zum Verriegeln
und Entriegeln der Betätigungshandhabe (2) und ein mit der Verriegelungsmechanik gekoppeltes Verriegelungssteuerungssystem zum Ansteuern
der Verriegelungsmechanik auf. Die Betätigungshandhabe (2) weist eine Eingabeeinheit (26) auf, die mit dem Verriegelungssteuerungssystem
gekoppelt ist. Das Verriegelungssteuerungssystem ist dazu ausgebildet, bei Betätigen der Eingabeeinheit (26) aus einer Verwaltungseinheit eine
Öffnungsberechtigung für die Betätigungshandhabe (2) abzufragen, und bei vorliegender Öffnungsberechtigung die Verriegelungsmechanik zum
Entriegeln anzusteuern.
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